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KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 
RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 



bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 
Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 
En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 
genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 



kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 
2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 
prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 
Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  



 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 
att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 
i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 
 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 



Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 
med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 
Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 
handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 
att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 



personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-
nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 
AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 
under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 
kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 
 
 



 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 
idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  
 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 
att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 
totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 



 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 
samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 
Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 
 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-03-07: 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  
 



att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 
avseende KU-nämndens investeringsbudget för åtgärder i 
Sporthallen, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för 
åtgärder i Sporthallen i enlighet med framställning, 
 
att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 
investeringsmedel. 
 
Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som 
före-dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 
6/3, efter anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter 
redogörelse av inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en 
merkostnad utöver anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   
 
AU 2006-03-07 § 41 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
- - - - 
KUN 2006-03-14 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
 
att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna 
anbud och att underlag avseende anbud må presenteras direkt av 
honom i kommunstyrels-en. 
- - - - 



Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra 
ny bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja 
de tidigare föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 
milj. kronor ur 2006 års investeringsmedel får disponeras för 
uppförande av bollhall, att avsätta investeringsmedel för åren 2007 
med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 5,0 milj. kronor för 
uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 
ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 
 
AU 2007-06-13 § 93 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny 
Kärkkäinen, Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar 
information från morgonens överläggningar med kommunstyrelsen i 
ärendet. 
 
KUN 2007-09-11 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
nödvändigheten att tidigare utredningsuppdrag uppdateras och 
breddas utifrån andra frågor än arbetsmiljö- och 
tillgänglighetsanpassning. Förvaltningschefen föreslår en 
behovsanalys som svarar upp mot hur anläggningen kan möta 
skolans och föreningars kort- och långsiktiga behov. Arbetsutskottet 
konstaterar efter föredragningen att KU-nämnden återigen äger 



initiativet i ärendet och uppdrar till förvaltningschefen att tillsätta en 
arbetsgrupp som bereder ärendet vidare där ordförande Jonny 
Kärkkäinen skall ingå som adjungerad. 
 
AU 2007-10-09 § 140 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp där 
KU-nämndens ordförande är adjungerad, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Skrivelse har inkommit, 2007-11-01, från idrottslärarna vid 
Malgomajskolan, Hembergsskolan och Volgsjö skola där man 
frågar sig vad som händer i ärendet om Sporthallen. 
Träff genomfördes med idrottslärarna den 7/11 där ordförande 
Jonny Kärkkäinen, vice ordförande Viveka Abramsson och 
utredningssekreterare Christer Staaf närvarade. Vid träffen 
diskuterades ärendets hantering tidigare och hur det framgår just nu. 
Idrottslärarna påpekar att både elever och lärare mår dåligt på grund 
av den arbetsmiljö som råder och brist på anpassade lokaler. För 
närvarande så sker ingen utveckling av verksamheten. Idrottslärarna 
efterfrågade kontinuerlig uppdatering i ärendets framskridande och 
visade sedan runt i sporthallen samt övriga ytor i byggnaden och 
påpekade fel och brister. I och med denna träff så anses skrivelsen 
vara besvarad. 
 
Utredningssekreteraren redovisar genomfört uppdrag om att 
genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
Utredningen visar på ett absolut behov för skolan och dess personal 
samt för elevernas arbetsmiljö. Utöver det så finns behov av nya 
lokaler från idrottsföreningar för utökning eller bevarande av 
verksamhet samt intresse från andra föreningar/företag av lokaler 



som snabbt kan ställas om från idrott till kulturella arrangemang, 
mässor, utställningar och konserter tex. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  undersöka möjligheterna till extern finansiering för behov av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 
Sporthallen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå ut med anbudsförfrågan 
angående åtgärder av fast inredning, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över finansieringsförslag 
för de akuta åtgärderna av fast inredning och presentera dessa vid 
KU-nämndens sammanträde den 11 december. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhetsbesiktningsprotokollet, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 150 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 



säkerhets-besiktningsprotokollet, med medel ur kvarvarande 
investeringsutrymme på objekt Sporthallen inom gymnasieskolans 
budget, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförda uppdrag. 
Kontakt har tagits och en träff har genomförts med anledning av att 
undersöka möjligheten till extern finansiering. Ny träff planeras till 
den 25 januari. Beställning är gjord av utförandet av åtgärder av fast 
inredning och kommer att genomföras dels under vecka 9 och dels 
vecka 10, då också besiktningen av vikväggen sker. I kontakter med 
Teknisk chef Stellan Lundmark och Riksbyggen så menar de att 
akuta- och andra åtgärder finns nedtecknade och ordnas allt 
eftersom. Ritningar och kostnadsberäkningar finns tillgängliga på en 
sporthall som just nu är under uppförande. 
 
AU 2008-01-22 § 8 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till utredningssekreteraren att planera för en rundresa 
bland ett antal sporthallar i Västerbottens län. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Utredningssekreteraren föredrar omkring genomförda uppdrag från 
KU-nämnden 2007-12-11 § 150, den rundresa som gjordes i 



studiesyfte av andra sporthallar i Västerbottens län samt den träff 
som genomfördes den 25 januari med anledning av att undersöka 
möjligheten till extern finansiering. 
 
AU 2008-03-18 § 69 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  fortsätta vidare beredning med extern finansiering och redovisa 
detta till KU-nämnden i april. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2008-04-15: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförd beredning och 
informerar om OPP, Offentlig Privat Partnership, vilket är en 
samverkansform som bidrar till offentliga tjänster. Den externa 
finansieringen består i detta av ett företag med kapital och kunnande 
som utför uppdraget att uppföra en arena och där sedan kommunen 
förbinder sig att hyra lokalerna under en tidsperiod. 
 
KUN 2008-04-15 § 44 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-06-12: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar i ärendet. 
Ordförande redogör för de ekonomiska förutsättningarna för en ny 
sporthall. 
Representanter för idrottslärarna vid Malgomajskolan samt 
Hembergsskolan närvarar under överläggningen. 
 
AU 2008-06-12 § 118 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera överläggningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen 
syftandes till en investerings- och tidplan för en ny sporthall till 
arbetsutskottet i augusti. 
 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag. Under 
överläggningen föreslår Viveka A (S) att en projektering görs för ett 
eventuellt byggande av ny sporthall i flera etapper. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
AU 2008-08-19 § 120 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra en projektering 
av ny sporthall syftandes till ett utförande i olika etapper, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning vad 
gäller extern finansiering. 
 
KUN 2008-09-16: 
Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag och informerar 
om genomförd träff med TM Konsult i Lycksele den 11 september. 
En skiss förevisades på en eventuell etapp 1 byggnad. Den är tänkt 
att vara en länk mellan befintlig sporthall och en ny sporthall där 
man möter arbetsmiljöverkets påpekande om bland annat lärarnas 
arbetsplatser och handikappanpassning. 
 
KUN 2008-09-16 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och genomförd beredning, 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra överläggning 
med idrottslärare och skolledning, 
 
att  återkomma med ärendet till arbetsutskottet med utkast till 
processplan för hantering inför kommunfullmäktiges sammanträde i 
december. 

 
 
 
 

 
KUN § 94 Dnr 08/KUN73 860 
Årets kulturkommun 

 
Fackförbundet SKTF kommer att för tjugonde gången utse den 
kommun som bäst uppfyller de kriterier som de gärna ser att en 
kulturkommun har. Ansökan skall vara inlämnad senast den 9 
september. 
 
AU 2008-08-19 § 121 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avstå från ansökan. 
 
KUN 2008-09-16 § 94 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från ansökan. 
 

Sekreteraren 
 
 

 
 
KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KU-nämnden har 2008-01-14 § 6 beslutat (tredje och fjärde att-
satsen): 
 
att uppdra till förvaltningschefen att tillsammans med ledningen för 



förskolan se över möjligheterna till åtgärder för att klara placeringar 
av anmälda barn i kö under våren 2008 samt redovisa 
konsekvenserna härav, 
 
att till arbetsutskottet delegera att besluta om lösningar på det akuta 
behovet första halvåret 2008 genom ny avdelning och/eller 
ytterligare dagbarnvård-are. 
 
Under ärendepunkten närvarar t f rektor Pia Gustafson samt 
förvaltnings-ekonom Jonas Karlsson. 
 
Förvaltningsledningen presenterar genomförd beredning mot 
bakgrund av lämnade uppdrag vid kultur- och utbildningsnämndens 
sammanträde 2008-01-14 § 6. En första konsekvensbeskrivning har 
upprättats ur ett verksam-hets- och ett ekonomiskt perspektiv utifrån 
tre olika scenarion för hantering av föreliggande kösituation till 
förskoleverksamheten under våren 2008; öppnandet av en 
ytterligare avdelning på tätorten, ytterligare dagbarn-vårdare eller en 
tillfällig överinskrivning av barn i befintliga förskoleavdel-ningar. 
 
Mot bakgrund av genomförd beredning samt förvaltningens 
föredragning föreslår Viveka Abramsson att arbetsutskottet beslutar 
om fortsatt utredning av möjligheterna till öppnandet av en ny 
förskolevadelning på tätorten, för prövning i arbetsutskottet den 12 
februari. 
 
AU 2008-01-22 § 18 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera genomförd beredning och avlämnad information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta 
konsekvensberedningen av en eventuellt ytterligare 
förskoleavdelning på tätorten till arbetsutskottets  

---forts--- sammanträde den 12 februari, 
 
 
 
KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
att  hos kommunstyrelsen hemställa om prövning av ärendet om 
åtgärder för att klara kösituationen i förskoleverksamheten under 



våren 2008, för möjliggörandet av behandling i kommunfullmäktige 
den 25 februari. 
____ 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
____ 
 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar om genomförd 
konsekvensberedning av en eventuellt ytterligare förskoleavdelning 
på tätorten. 
Kommunstyrelsen återremiterade, 2008-02-06 § 48, ärendet till KU-
nämnden för ytterligare beredning med anledning av den pågående 
översynen av förskole- och fritidshemsverksamheten. 
Under överläggning så lämnar ordförande Jonny Kärkkäinen 
följande förslag: 
Att under våren 2008 kunna erbjuda plats på den alternativa 
förskoleverksamheten Tallkotten i Dalasjö för barn på kö till 
förskoleverksamheten, 
Att under våren 2008 förhyra en lägenhet på tätorten och anställa 
barnskötare för barn på kö till förskoleverksamheten, 
 
Viveka Abramsson lämnar följande yrkande: 
Att föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö. 
 
Efter vidare överläggningar så enas arbetsutskottet om att delegera 
till förvaltningsledningen om vidtagandet av åtgärder syftande till 
köp av tjänst från föräldrakoperativet Tallkotten i Dalasjö. 
 
Därefter prövar ordföranden förslaget om att förhyra en lägenhet på 
tätorten och anställa barnskötare för barn på kö till 
förskoleverksamheten mot Viveka Abramssons yrkande om att 
föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö och finner att 
arbetsutskottet beslutat bifalla Jonny Kärkkäinens förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 



AU 2008-02-12 § 33  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  delegera till förvaltningsledningen att besluta om vidtagandet av 
åtgärder syftande till köp av tjänst från föräldrakoperativet 
Tallkotten i Dalasjö, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda möjligheten till 
förhyrning av lägenhet inom tätorten samt anställa barnskötare för 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Viveka Abramsson lämnar blank reservation mot den 2:a att satsen 
till förmån för eget yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-02-26: 
Förvaltningschefen föredrar om genomförd beredning. Ett förslag 
presenteras om en förhyrning av lägenhet inom tätorten. KU-
nämnden bedömer att ärendet bör beredas vidare och tas till 
arbetsutskottet i mars. 
 
KUN 2008-02-26 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
arbetsutskottet i mars. 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och föredrar 
genomförd beredning. Rekryteringsprocess är inledd och ett större 
antal sökande finns. Lokalsituationen är besvärande men alternativ 
finns som skall ses över. 
 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
 

KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 



AU 2008-03-18 § 56 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden i april 
presentera en samlad redovisning av det totala behovet av 
förskoleplatser hösten 2008, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande och framtida placeringar samt behov, av 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KUN 2008-04-15 § 34 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hemställa om överläggning med kommunstyrelsen i ärendet, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation och presentera detta till 
arbetsutskottet i maj. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande och framtida placeringar samt behov, av 
barn på kö till förskoleverksamheten.  
Överläggning genomförs med kommunstyrelsens arbetsutskott i 
ärendet under dagen. 
 
AU 2008-05-13 § 83 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera genomförd överläggning med kommunstyrelsens 

arbetsutskott i 
- - -forts- - - ärendet, 

 
 
 
KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 



Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid behov anmoda sökande 
plats vid Tallkottens koperativa förskola i Dalasjö, 
 
att  förlänga anställningen för två av de tillfälliga tjänsterna som 
dagbarnvårdare fram till årsskiftet 2008/09. 
- - - - 
Paragrafen justeras omedelbart 
- - - - 
KUN 2008-07-04: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande samt höstens kösituation. 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg redovisar de ekonomiska 
konsekvenserna vid ett införande av nya förskoleavdelningar eller 
utökat antal dagbarnvårdare. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) 
följande; 
Att en ny förskoleavdelning inrättas från och med 1 oktober, med en 
beräknad kostnad av 400 kkr. för år 2008, 
Att begära hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag med 
kostnaden, 400 kkr, för 2008, 
Att begära hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag med 
årskostnaden, 1,6 Mkr, för 2009, 
Att en utvärdering genomförs under våren 2009, 
Att arbetsutskottet ges delegation att besluta vad gäller åtgärder för 
placering av barn på kö även under hösten 2008. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 
Att kultur- och utbildningsnämnden hemställer hos 
kommunfullmäktige att förskoleverksamheten snarast utökas med 
en avdelning, till en beräknad årskostnad på ca 1,5 miljoner kronor 
exkl lokaler, 
Att finansiering för 2008 föreslås ske via tilläggsanslag, 
Att finansiering för 2009 föreslås ske genom minskning av det egna 
kapitalet, 
Att förlänga anställningarna av de två extra dagbarnvårdarna till 
090630 i avvaktan på utredning av ytterligare en avdelning -09. 

- - -forts- - - 
 
 



 
KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 
KUN 2008-07-04 § 91 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  föreslå kommunfullmäktige inrättandet av en ny 
förskoleavdelning från och med 1 oktober, med en beräknad 
kostnad av 400 kkr. för år 2008, 
 
att  hos kommunfullmäktige hemställa om tilläggsanslag 
motsvarande 400 kkr för täckandet av beräknade kostnader för år 
2008, 
 
att  hos kommunfullmäktige hemställa om tilläggsanslag 
motsvarande 1,6 Mkr för täckandet av beräknade kostnader för år 
2009, 
 
att  en utvärdering genomförs under våren 2009 och redovisas för 
KU-nämnden senast till halvårsskiftet 2009, 
 
att  arbetsutskottet ges delegation att besluta vad gäller ytterligare 
åtgärder för placering av barn på kö under hösten 2008. 
 

- - -forts- - - 



 
 
 
KUN § 95   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Bengt Eriksson (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Viveka Abramssons yrkande och meddelar 
att de avser att före justeringen inkomma med skriftlig reservation. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Vikarierande rektor Pia Gustafsson närvarar och redovisar aktuell 
kö och de åtgärder som vidtagits om överinskrivningar inför hösten 
med anledning av den rådande situationen. 
Under överläggningen så föreslår Viveka A (S) att en utredning görs 
av kostnader för en fyra avdelningsförskola. Ordförande Jonny K 
(KD) föreslår att en utredning görs av kostnader för en tre eller fyra 
avdelningsförskola. 
 
AU 2008-08-19 § 122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av kostnader 
för en tre eller fyra avdelningsförskola och presentera detta så snart 
ske kan. 
 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar i ärendet och redovisar 
en övergripande kostnadsbild för dels en flytt av de två avdelningar 
på Regnbågen till den nya tre eller fyra avdelningsförskolan och 
dels inrymmandet av avdelningarna i hyreshusen på strandvägen.  
 
KUN 2008-09-16 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
KU-nämndens sammanträde i november. 
 

Sekreteraren 
 

 



 
 
KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Rektor Förskola, Ewa Kämpe, önskar KU-nämndens 
ställningstagande avseende möjligheterna till plats i 
förskoleverksamheten för barn vars föräldrar arbetar under obekväm 
arbetstid – kvällar och helger.  
 
Den efterfrågan som hitintills funnits har kunnat mötas genom 
lösningar i befintlig och ordinarie verksamhet. En tilltagande 
efterfrågan medför konsekvenser för verksamheten som ej 
budgeteras för. 
~ 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att kommunen saknar 
skyldighet att ordna med plats i förskoleverksamhet under obekväm 
arbetstid. 
 
AU 2005-10-17 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~uppdra till rektor Ewa K att tillsammans med 
förvaltningsekonomen genomföra en kostnadsberäkning av den 
ökade efterfrågan till nämndens sammanträde i november, 
~ 
att ~överlämna ärendet till KU-nämnden utan eget yttrande. 
- - - - 
KUN 2005-11-10: 
Rektor förskola närvarar under ärendepunkten och redovisar en 
månadskostnad om ca 40~000 kr för de enskilda lösningar som för 
närvarande erbjuds för tillsyn under kvällar, nätter och helger. En 
förutsättning för att erbjuda tillsyn i form av ordinarie verksamhet är 
en nattöppen förskoleavdelning. Kostnaderna för en sådan lösning 
uppskattas till ca 1,2 miljoner kronor för 3,5 tjänster. Behovet av 
servicen är svår att uppskatta eftersom många väljer att söka 
lösningar i sin familje- och bekantskapskrets. 
 
Nämnden konstaterar efter föredragning att den omfattning som de 
enskilda formerna för tillsyn nu fått kan sägas konstituera en ny 
verksamhet.  

---forts--- 



 
 
 
 
 
KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Nämnden menar, mot bakgrund av kommunens begränsade 
skyldighet att erbjuda servicen under kvällar, nätter och helger, att 
frågan om tillsyn bör prövas av kommunfullmäktige.  
 
KUN 2005-11-10 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~föreslå kommunfullmäktige att pröva inrättandet av en natt- och 
helgöppen förskoleavdelning, 
 
att ~föreslå kommunstyrelsen att pröva om en försöksverksamhet 
kan bedrivas inom ramen av de så kallade plusjobben, 
 
att ~enskilda lösningar avvecklas snarast, dock senast 051231. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-01-19: 
Kommunfullmäktige har 2006-02-13 § 15 beslutat 
att inga ytterligare medel beviljas för år 2006, och att ev. inrättande 
av natt- och helgöppen förskoleavdelning får inarbetas i 2007 års 
budget. 
 
Under ärendepunkten närvarar rektor förskola, Ewa Kämpe, och 
informerar om framställningar som gjorts angående barnomsorg 
annan än under ordinarie öppettider. 
 
AU 2007-01-19 § 161 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att hos socialnämnden 
efterhöra möjligheten till en presidieöverläggning i ärendet 
- - - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arbetsutskottet noterar att kontakter är tagna och 
samtal initierade med socialchefen i ärendet. Arbetsutskottet 
konstaterar efter hörande av rektor att rådande budgetläge ej tillåter 



den verksamhet som efterfrågas, då den i jämförelse med annan 
barnomsorg är avsevärt mycket dyrare på grund av sin karaktär. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
AU 2007-02-08 § 31 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 13 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att kartlägga vilket behov som 
föreligger om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Arbetsutskottet konstaterar att redovisning av uppdraget till 
förvaltningsledningen om att kartlägga vilket behov som föreligger 
om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger ej har skett 
och att detta tas med till arbetsutskottets sammanträde i mars. 
 
AU 2008-01-22 § 14 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
förskoleavdelnings öppethållande till klockan 22.00, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
dagbarnvårdare kväll- och helgstid. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar i ärendet och visar på en 
kostnadskalkyl som är framtagen mot de förslag som rektor förskola 



beskrivit i sin konsekvensanalys, 1) Inrättandet av ny avdelning 
kvällar och nätter, 2) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var 
kvällstid på befintlig avdelning,  

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
3) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var som arbetar i barnens 
hem kvällstid. 
 
AU 2008-02-12 § 31 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  komplettera beredningen med mer omfattande behovsanalys, 
 
att  presentera detta till arbetsutskottet i mars. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar kring genomfört uppdrag. I den 
behovsanalys som förvaltningsledningen genomfört så är det ca 5-6 
barn som framkommer inom ram för behov av förskoleplats kvällar 
samt helger. 
 
AU 2008-03-18 § 55 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~stå fast vid tidigare beslut från 2007-02-27 § 13 om att ej 
erbjuda plats i förskoleverksamheten under andra tider än vardagar 
mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Yrkanden 
Under överläggningen så yrkar Viveka Abramsson (S) om att 
uppdra till förvaltningsledningen att utreda möjligheten till 
försöksverksamhet om förlängt öppethållande, vardagskvällar, vid 
en avdelning på Skogsbacken under hösten 2008 och våren 2009 
och därefter utvärdera försöksverksamheten. 



Katharina Hahlin (M) yrkar på att uppdra till förvaltningsledningen 
att utreda konsekvenserna av ett öppethållande kvällar, nätter och 
helger. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Katharina Hahlins yrkande. 
  
KUN 2008-04-15 § 33 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda konsekvenserna av 
ett öppethållande kvällar, nätter och helger. 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och redovisar 
kostnadsberäkningarna för kvälls, helg- och nattbarnomsorg på 
befintliga avdelningar. 
 
AU 2008-05-13 § 82 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att till KU-nämnden den 27 maj 
presentera ett utkast på en förfrågan till föräldrar om behovet av 
barnomsorg kvällar, nätter och helger. 
- - - - 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar om genomfört uppdrag. Enkät kommer 
att distribueras via förskoleavdelningar, dagbarnvårdare samt 
direktkontakt till de övriga. Föräldrarna kommer att uppmanas att 
skicka in enkäten vid intresse av plats i förskoleverksamhet under 
kvällar och helger. 
 
KUN 2008-05-27 § 63 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta pågående 
utredning, 
 
att  presentera en sammanställning av inkomna intresseanmälningar 
till arbetsutskottet i augusti. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 96 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen informerar om att enkäten distribuerats men att 
få intresseanmälningar inkommit och ber att få återkomma till KU-
nämnden i september med sammanställning. 
 
AU 2008-08-19 § 123 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar en 
sammanställning över hitintills inkomna svar. 
 
KUN 2008-09-16 § 96 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra fortsatt 
konsekvensutredning vad gäller inkomna enkätsvar, 
 
att  i fortsatt utredning genomföra översyn av möjligheterna till 
alternativa arbetstider för personalen. 

 
 
 
 



 
KUN § 97 Dnr 08/KUN54 611 
Skapande skola – En satsning på mer kultur i skolan! 
 
Ordförande Jonny Kärkkäinen initierar ärendet och informerar om 
den konferens i Stockholm som han deltog i den 5 maj och som 
bland annat innehöll information om Skapande skola. 
Skapande skola är en satsning på mer Kultur i skolan och regeringen 
anvisar 55 Mkr som stimulansbidrag i syfte att stärka arbetet med 
kultur i landets 7:or, 8:or och 9:or från och med 2008. 
Här finns också ett incitament att gå vidare med ärendet om en 
Kulturskola i Vilhelmina kommun. 
 
AU 2008-05-13 § 107 
ARBETSUTSKOTTETS BESLUTAR 
 
att  notera lämnad information, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen om ett utkast till processplan för 
ansökan till KU-nämnden den 27 maj, 
 
att  föreslå KU-nämnden att inrymma ärendet inom pågående 
process med Kulturskola. 
 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar om genomfört uppdrag och informerar 
om tänkt processplan. Träffar genomförs under sommarmånaderna 
för att till arbetsutskottet i augusti kunna presentera ett koncept 
kring en kulturskola. 
 
KUN 2008-05-27 § 80 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera lämnad information, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att fortsätta beredningen till 
arbetsutskottet i augusti, 
 
att  inrymma ärendet inom pågående process med Kulturskola. 

- - -forts- - - 
 
 
 



KUN § 97 Dnr 08/KUN54 611 
Skapande skola – En satsning på mer kultur i skolan! 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen informerar om ärendets hantering. 
 
AU 2008-08-19 § 124 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att fortsätta beredningen till KU-
nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om att det i 
dagsläget ej är aktuellt med ansökan mot bakgrund av det regelverk 
som finns för bidraget. 
 
KUN 2008-09-16 § 97 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  avsluta ärendet. 

 
Kommunfullmäktige 
 
 
 
 

KUN § 98 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson närvarar och föredrar om det 
utkast till delårsbokslut som visar förbrukning fram till 30/4 samt 
prognostiserat utfall i förhållande till budget på helåret 2008. 
Prognosen pekar på ett negativt resultat i förhållande till budget om 
-4,5 Mkr på helåret. 
 
AU 2008-05-13 § 109 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera färdigbearbetad 
delårsrapport till KU-nämnden den 27 maj. 
 
att  fortsatt restriktivitet råder för verksamheterna. 
 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningsekonomen föredrar och redovisar delårsbokslutet per 
30/4 2008. Förvaltningschefen redogör för 
kommunledningsgruppens ställningstagande och metodval att bjuda 
in verksamhetsansvariga med underskott till samtal. 
Förvaltningschefen informerar också om en extra prognos per den 
31 juli för att eventuella åtgärder kan sättas in under hösten. 
 
KUN 2008-05-27 § 82 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och upprättat delårsbokslut, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utifrån planerade 
dialogmöten med kommunledningsgrupp och 
verksamhetsansvariga, föreslå åtgärder som nedbringar 
prognostiserat underskott på helårsbasis, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra en extra 
delårsprognos  

---forts--- per den 31 juli. 
 
 

 
KUN § 98 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och redovisar extra 
delårsbokslutsprognos per den 31 juli. 
Kommunledningsgruppen har 2008-08-07 i enlighet med lämnat 
uppdrag i kommunstyrelsen 2008-06-04 § 168 upprättat åtgärdsplan 
med grund i genomförda överläggningar med verksamhetsansvariga 
inom samtliga förvaltningar.  
För Kultur- och Utbildningsnämndens ansvarsområde så lämnas 
förslag till besparingar i åtgärdsplanen om motsvarande 1~050 Mkr 
fördelat på följande; 



Grundskolan – All fortbildning ställs in under höstterminen 2008,
 240 kkr. 
Gymnasieskolan – Fortsatt restriktivitet i drift och fortbildning, 
 600 kkr. 
Kultur- och Fritid – Minskade öppettider/badbevakning i Simhall,   
80 kkr. 
   - Minskade öppettider Fritidsgården(helgerna)   
35 kkr. 
   - Minskad bemanning/öppettider Bibliotek samt 
   minskade anslag för media (bokinköp bla)   
60 kkr. 
Kansli och gemensam administration – Förvaltningens anslag för 
övergripande fortbildning fryses        
35 kkr. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen föreslår Viveka Abramsson (S) följande; 
Att föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i 
åtgärdsplan med 875 kkr. fördelat på; 
Grundskolan – All fortbildning ställs in under höstterminen 2008,
 240 kkr. 
Gymnasieskolan – Fortsatt restriktivitet i drift och fortbildning, 
 600 kkr. 
Kansli och gemensam administration – Förvaltningens anslag för 
övergripande fortbildning fryses        
35 kkr. 
Att uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom de frivilliga verksamheterna och presentera detta 
till KU-nämnden i september. 
 
Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar på följande; 
Att föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i enlighet 
med upprättad åtgärdsplan, 
Att uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom sektorn Kultur- och Fritid och presentera detta till 
KU-nämnden i september. 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 98 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 



Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
AU 2008-08-19 § 125 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera lämnad information, 
 
att  föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i enlighet 
med upprättad åtgärdsplan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom sektorn Kultur- och Fritid och presentera detta till 
KU-nämnden i september. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningsledningen föredrar genomförd utredning inom sektorn 
Kultur- och Fritid samt upprättat delårsbokslut per 080831. KU-
nämnden konstaterar efter lämnad föredragning att resultatet för 
helåret prognostiseras till ett underskott på motsvarande 6,6 Mkr. I 
presenterad delårsrapport har studentboendet Pettersbacke 
redovisats inom KU-nämndens ansvarsområde trots 
kommunfullmäktiges beslut om kommunstyrelsens övertagande. 
KU-nämnden konstaterar en negativ avvikelse för verksamheten 
Pettersbacke på 1,3 Mkr i förhållande till budget på årsbasis. 
KU-nämnden konstaterar vidare att kommunstyrelsen 080827 § 208 
beslutat fastslå åtgärdsplan enligt framlagt förslag. För KU-
nämndens vidkommande konstateras sparbeting på motsvarande 
1~050 kkr. 
KU-nämnden noterar också de överläggningar som initierats för en 
bred politisk diskussion om framtidsvisioner och prioriteringar inom 
nämndens ansvarsområde. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 98 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 



 
KUN 2008-09-16 § 98 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  notera kommunstyrelsens beslut 080827 § 208 att fastslå 
åtgärdsplan enligt framarbetat förslag, 
 
att  konstatera att fortsatt restriktivitet råder, 
 
att  hemställa hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag 
motsvarande 6,6 Mkr enligt avlämnat delårsbokslut per den 31 
augusti 2008, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra översyn av KU-
nämndens budget år 2009 mot bakgrund av upprättad prognos. 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
 

 
 
KUN § 99 Dnr 08/KUN72 253  
Skollägdan 13, Slottet 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2008-06-10 § 296 anhållit om 
yttrande av Kultur- och Utbildningsnämnden angående att säga upp 
avtalet med Filadelfiaförsamlingen avseende Kefas och försälja 
Skollägdan 9, 10 och 13 genom anbudsförfarande. Olika 
intressenter har gjort förfrågningar och visat intresse för dessa 
tomter. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. 
 
AU 2008-08-19 § 126 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen om ett utkast till nödvändiga 
åtgärder i samband med en eventuell försäljning, 



 
att  uppdra till förvaltningschefen att samråda med styrelsen för 
förskolan KEFAS i ärendet. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar genomförda uppdrag. Styrelsen för 
förskolan KEFAS har stor förståelse för att hitta alternativa 
lösningar även under den kontraktstid som nu finns de närmaste tre 
åren. 
Kultur- och Utbildningsnämnden konstaterar att yttrandet också bör 
innehålla en skrivning om de kulturhistoriska miljöer som 
storgatans bebyggelse utgör. Skrivelsen bifogas detta ärende. 
 
KUN 2008-09-16 § 99 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta det upprättade yttrandet som KU-nämndens eget. 
 

Rektor förskola 
Sekreteraren 
 
 
 

KUN § 100 Dnr 08/KUN63 714  
Omfördelning av vistelsetid i förskola 15 tim/vecka från 5 till 2-
3 dagar. 
 
Förfrågan har inkommit 2008-05-26 från privatperson ställd till 
Kultur- och Utbildningsnämnden om möjligheten att omfördela 
vistelsetiden för en s.k. 15-timmarsplacering från 3 tim/dag i 5 
dagar till fler tim/dag på 2-3 dagar. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Vikarierande rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och föredrar i 
ärendet. 
 
AU 2008-08-19 § 128 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda eventuella 
förändringar i kostnader vid en förändring av vistelsetiden i allmän 
förskola från 3h/dag i 5 dagar till 5h/dag i 3 dagar, 
 



att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda konsekvenserna av 
att förlägga vistelsetiden i allmän förskola 3h/dag i 5 dagar utifrån 
verksamheternas behov, tex förmiddag eller eftermiddag, 
 
att  avvakta de kompletterande utredningarna innan beslut tas i 
ärendet. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar genomförda 
uppdrag. KU-nämnden konstaterar efter föredragning att 
förskoleutredningens funderingar kring nytt 
resursfördelningssystem samt möjligheterna till annan 
anslagsstyrning komplicerar frågan. 
KU-nämnden konstaterar också att beslutsrätten i enskilda frågor 
ligger hos rektor. 
 
KUN 2008-09-16 § 100 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 100 Dnr 08/KUN63 714  
Omfördelning av vistelsetid i förskola 15 tim/vecka från 5 till 2-
3 dagar. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
arbetsutskottet den 10 oktober, 
 
att  hänskjuta frågan om prövning i enskilda ärenden till rektor. 
 

Sameskolstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 101 Dnr 08/KUN65 146  
Ansökan om kommunalt stöd till sökt interreg IV-projekt, 
delprogram Sapmi 
 



Framställan har inkommit 2008-05-30 till Kultur- och 
Utbildningsnämnden från Sameskolstyrelsen om ansökan om 
ekonomiskt bidrag att utgöra den nationella offentliga 
finansieringen i ett sökt interreg projekt. Framställan har gått ut till 
en mängd kommuner i Norrlands inland. 
 
Finansieringsstöd söks med med en årlig summa på mellan 5 000 kr 
och  
10 000 kr per kommun. 
 
AU 2008-08-19 § 129 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avslå framställan om ekonomiskt bidrag. 
- - - - 
KUN 2008-09-16 § 101 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag 
 

 
Ingrid Karlsson 
Ann-Marie Granewald 

 
 
 
KUN § 102   Dnr 08/KUN89 716 
Behov av extra resurs till fritidshemsverksamheten. 
 
Inför start av höstterminen 2008 föreligger en mycket stor 
efterfrågan på skolbarnomsorg (fritids) på tätorten samt Nästansjö. 
Storleken på grupperna närmar sig 30 barn, vilket enligt 
skolledningen Grundskolan inte är förenligt med de kvalitetskrav 
som bör gälla för verksamheten.  
 
I genomförd beredning av skolledningen har möjligheten till 
ytterligare placeringar vid befintliga enheter undersökts. Den 
enskilda verksamheten Prästkragen har ändamålsenliga lokaler och 
kan i dessa rymma ett ökat antal barn. För att klara 
personalbemanningen bedöms dock behovet av en 
resursförstärkning om 0,5 tjänst föreligga på tätorten och detsamma 
gällande för Nästansjö. 



 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Rektor Ingrid Kalsson närvarar och föredrar kring situationen inför 
höstterminens start. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att behoven 
visserligen finns men att mot rådande budgetläge och den 
åtgärdsplan som är presenterad så ser man svårigheter att godkänna 
framställningar som ger ytterligare kostnadsökningar. 
 
AU 2008-08-19 § 130 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samråd med skolledningen 
och den enskilda verksamheten bereda ärendet vidare. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar genomfört uppdrag och informerar om 
att verksamheterna förstår det ekonomiska läget och gör ett försök 
att klara det ökade behovet med befintlig personal. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen föreslår oppositionen (S+V) följande; 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 102   Dnr 08/KUN89 716 
Behov av extra resurs till fritidshemsverksamheten. 
 
Att en redovisning sker vid nästa KU-nämnd om hur det går, 
Att se över möjligheten till omfördelning av befintliga resurser. 
 
KUN 2008-09-16 § 102 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att en uppföljning och 
lägesbeskrivning sker vid nästa KU-nämnd i november, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheten till 
omfördelning av befintliga resurser. 

Kommunstyrelsen 
 
 



 
 
KUN § 103   Dnr 08/KUN75 710 
Remissyttrande – Barnomsorgspeng och allmän förskola även 
för treåringar. 
 
Vilhelmina kommun har av regeringen utsetts till vara remissinstans 
till förslaget om barnomsorgspeng och allmän förskola även för 
treåringar.  
Kommunstyrelsen har givit KU-nämnden i uppdrag att upprätta 
förslag till yttrande. Yttrandet ska vara utbildningsdepartementet 
tillhanda senast den 10 oktober. 
 
Förslag till hanteringsordning: 
Utkast presenteras vid KUN 16/9 
Beredning KS AU 23/9 
Behandling KS 8/10 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. 
 
AU 2008-08-19 § 131 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att upprätta ett utkast till 
tjänstemannayttrande till KU-nämndens sammanträde i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar det utkast till tjänstemannayttrande som 
upprättats. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen så inlämnas ett remissvar från oppositionen 
(S+V)  där de föreslår att Vilhelmina kommun bör avstyrka ett 
införande av barnomsorgspeng. 
 
Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar på följande; 
Att med en del tillägg i tjänstemannayttrandet tillställa 
kommunstyrelsen detta som KU-nämndens eget förslag. 
 

- - -forts- - - 
 
 



 
KUN § 103   Dnr 08/KUN75 710 
Remissyttrande – Barnomsorgspeng och allmän förskola även 
för treåringar. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till oppositionens förslag 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 
KUN 2008-09-16 § 103 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  med en del tillägg i tjänstemannayttrandet tillställa 
kommunstyrelsen detta som KU-nämndens eget förslag. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Annika Wibrell (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för eget förslag. 

Fam. Flatow 
Förvaltningsekonom 

 
 
 
KUN § 104   Dnr 08/KUN39 290 
Framställan om krav på åtgärder mot intrång och övertramp 
på fastigheten Sågen 5. 
 
Framställan har inkommit, 2008-03-25, från boende på fastigheten 
Sågen 5 om krav på åtgärder mot intrång och övertramp som barn 



och personal vid Förskolan Täppan åsamkar dem. 
 
KUN 2008-04-15 § 53 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att snarast ta kontakt med berörda 
parter för att finna en lösning, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att presentera förslag till lösning 
till arbetsutskottet i maj. 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet om genomfört uppdrag att 
vara i kontakt med respektive part. Förvaltningschefen ber att få 
återkomma med förslag till lösning till KU-nämndens sammanträde 
den 27 maj. 
 
AU 2008-05-13 § 89 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  presentera förslag till lösning till KU-nämnden den 27 maj. 
- - - - 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar om genomförda uppdrag och redovisar 
förslag på lösning som senare kommer att presenteras i skrivelse 
ställd till KU-nämnden. 
 
KUN 2008-05-27 § 67 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen om genomförda uppdrag, 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 104 Dnr 08/KUN39 290 
Framställan om krav på åtgärder mot intrång och övertramp 
på fastigheten Sågen 5 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen med 
vidtagandet av nödvändiga åtgärder. 
- - - - 



Arbetsutskottet 2008-06-12: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Ledaren vid förskolan 
Täppan har inkommit med beredning om nuvarande situation 
angående lekmiljön och förslag till åtgärder enligt följande; 
- Att förskolan Täppan i samråd med förvaltningschef och VIBO:s 
VD fortsätter planeringsarbetet för förändringen under vår och 
sommar 2008, 
- Att vägsträckan som går längsmed staketet stängs av för biltrafik 
mellan kl 06.00-18.00, måndag till fredag, redan till skolstart ht-
2008, 
- Att alternativt ”betongsuggor” ställs ut på vägen för att minska 
möjligheten att cykla/köra fort på den angivna sträckan och ev 
ytterligare en del av vägen gentemot Föreningsgatan, 
- Att alternativt ett skyltat övergångsställe upprättas vid platsen där 
grindarna i staketet kommer att placeras för att underlätta övergång 
 
Under överläggningen så diskuterar arbetsutskottet ett 4:e alternativ, 
att behövlig vägsträcka helt stängs av. 
 
AU 2008-06-12 § 115 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hemställa hos trafiknämnden om beslut i frågan utifrån följande 
alternativ; 
- Att vägsträckan som går längsmed staketet stängs av för biltrafik 
mellan kl 06.00-18.00, måndag till fredag, redan till skolstart ht-
2008, 
- Att alternativt ”betongsuggor” ställs ut på vägen för att minska 
möjligheten att cykla/köra fort på den angivna sträckan och ev 
ytterligare en del av vägen gentemot Föreningsgatan, 
- Att alternativt ett skyltat övergångsställe upprättas vid platsen där 
grindarna i staketet kommer att placeras för att underlätta övergång 
- Att behövlig vägsträcka helt stängs av. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 104 Dnr 08/KUN39 290 
Framställan om krav på åtgärder mot intrång och övertramp 
på fastigheten Sågen 5 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 



Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om 
trafiknämndens förslag i ärendet att anlägga ett övergångsställe på 
Tallåsvägen vid Förskolan Täppan. 
 
AU 2008-08-19 § 132 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  tillsammans med VIBO åtgärda en avgränsning i form av ett 
staket mot fastigheten Sågen 5, 
 
att  avsätta upp till 25~000 kronor för åtgärden att tas ur 
investeringsmedel från omställnings- och utvecklingsanslaget. 
- - - - 
KUN 2008-09-16 § 104 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag 
 

Sekreteraren 
 
 
 
KUN § 105   Dnr 08/KUN90 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet Vilhelmina kommun 2007.  
 
Vilhelmina Kommuns skolor har att inkomma med 
kvalitetsredovisning för 2007 till Kultur- och Utbildningsnämnden 
för beslut och inskickning av densamma till skolverket. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om den 
hanteringsordning som fastlagts. Samtliga skolor har dock ej 
inkommit med kvalitetsredovisning varav ärendet må återkomma till 
KU-nämnden i september. 
 
AU 2008-08-19 § 133 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  redovisningen av kvalitetsredovisning för skolväsendet i 
Vilhelmina kommun 2007 må återkomma till KU-nämndens 



septembersammanträde. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
process. 
 
KUN 2008-09-16 § 105 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera inkomna upprättade kvalitetsredovisningar, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att sammanställa ett utkast till 
skolhuvudmannens kvalitetsredovisning för 2007 till arbetsutskottet 
den 10 oktober. 
 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 106   Dnr 08/KUN84 609 
Medfinansiering av projekt avseende utbildning och certifiering 
av professionella lokala natur- och kulturguider i Västerbotten 
och Helgeland. 
 
Storumans folkhögskola avser att tillsammans med Högskolan i 
Nesna ansöka om projektmedel för ett interregionalt samarbete för 
utbildning och certifiering av professionella lokala natur- och 
kulturguider i Västerbotten och Helgeland. Projektet avses att pågå 
till utgången av vårterminen 2011, varefter ordinarie utbildning ska 
ha etablerats. 
 
Storumans folkhögskola har vänt sig till Vilhelmina kommun med 
förfrågan om medfinansiering och deltagande i projektet. 
 
Kommunstyrelsen har 2008-08-07 hemställt om KU-nämndens 
yttrande. 
Förslag till yttrande har upprättats av förvaltningsledningen. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om 
hanteringen i ärendet där samverkan skett med 
verksamhetsansvariga. 



 
AU 2008-08-19 § 134 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta förslaget till yttrande som KU-nämndens eget. 
- - - - 
KUN 2008-09-16 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta förslaget till yttrande som KU-nämndens eget. 
 
 
Paragrafen justeras omedelbart. 
 
 
 
 
 
KUN § 107   Dnr  07/KUN32 805 
Idrotts- och ledarstipendium 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-18 § 59 att delegera till 
KU-nämnden att årligen utse stipendiater till Vilhelmina kommuns 
idrotts- och ledarstipendium. 
 
AU 2008-08-19: 
Ansökningsblankett för Vilhelmina kommuns idrotts- och 
ledarstipendium har utarbetats av fritidsavdelningen. 
 
AU 2008-08-19 § 135 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att revidera 
ansökningsblanketten och presentera till KU-nämnden i september, 
 
att  föreslå KU-nämnden att utdelningen sker i samband med 
föreningsgala på folkets hus under Wilhelmina Winter Weekend. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Utredningssekreteraren föredrar ärendet och informerar om 
genomfört uppdrag. 
 



KUN 2008-09-16 § 107 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  den reviderade ansökningsblanketten används för sökande av 
Idrotts- och Ledarstipendium 2008, 
 
att  utdelningen av stipendiet sker i samband med föreningsgala på 
folkets hus under Wilhelmina Winter Weekend. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 
KUN § 108 Dnr 08/KUN36 003 
Reglemente, Kultur- och Utbildningsnämnden 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutade 2006-05-23 § 47 
att anta reviderat förslag till reglemente för KU-nämnden enligt 
bilaga 6-7 till detta protokoll, 
att uppdra till förvaltningschefen att föra frågan om reglementenas 
lik-artade utformning mellan kommunens olika nämnder och 
styrelsen till kommunens ledningsgrupp. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-09-26 § 112 
att fastställa reglemente för kultur- och utbildningsnämnden enligt 
upprättat reviderat förslag. 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
En översyn av reglementet samt nu gällande delegationsordning 
pågår med hänsyn tagen till de revisionssynpunkter som lämnats i 
upprättad rapport under år 2007. Arbetsutskottet noterar efter 
förvaltningschefens föredragning att kommunledningsgruppen enats 
om en gemensam struktur och ett likartat utseende för samtliga 
nämnders reglementen och delegationsordningar. 
 
AU 2008-03-18 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att om möjligt presentera utkast 
till ny delegationsordning och nytt reglemente till KU-nämnden i 



april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen informerar om att det ej varit möjligt att ta fram 
utkast på nytt reglemente eller ny delegationsordning så ärendet må 
återkomma. 
 
KUN 2008-04-15 § 38 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 

- - -forts- - - att  ärendet må återkomma till arbetsutskottet i maj. 
 
 
 
 
KUN § 108 Dnr 08/KUN36 003 
Reglemente, Kultur- och Utbildningsnämnden 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningschefen informerar om att det fortfarande ej varit möjligt 
att ta fram utkast på nytt reglemente eller ny delegationsordning så 
ärendet må återkomma. 
 
AU 2008-05-13 § 86 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  ärendet må återkomma till arbetsutskottet under hösten 2008. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Utkast till nytt reglemente och ny delegationsordning för KU-
nämnden har utarbetats av förvaltningsledningen. 
 
AU 2008-08-19 § 136 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande lämna ärendet till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om 
kommunfullmäktiges beslut om ett liktydigt reglemente i alla 
nämnder. 
Delegationsordningen är reviderad med all delegation till 
förvaltningschef att delegera vidare. 



 
KUN 2008-09-16 § 108 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa det upprättade reglementet, 
 
att  fastställa den upprättade delegationsordningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en modell för 
återrapportering av delegationsbeslut till KU-nämnden att redovisa 
till arbetsutskottet den 10 oktober. 

Sekreteraren 
 
 
 
 
KUN § 109   Dnr 08/KUN91 622 
Översyn tillagningsköken vid Vilhelmina kommuns skolor och 
förskolor. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Mot bakgrund av det 
ekonomiska läget så bör en utredning initieras för att se över 
tillagningsköken vid Vilhelmina kommuns skolor. 
 
AU 2008-08-19 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att via kommunledningsgruppen 
efterhöra om det möjligtvis pågår beredning inom kommunstyrelsen 
i frågan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om att ärendet 
om omorganisering av serveringsköken drevs av tidigare teknisk 
chef samt kostchef. Beredningen är just nu vilande i avvaktan på ny 
kostchef. 
 
KUN 2008-09-16 § 109 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen. 
 
 

Ewa Hed 
Förvaltningsekonom 

 
 
 
KUN § 110   Dnr 08/KUN82 875 
Ansökan om ökade anslag för skötsel av Norgefarargården. 
 
Ewa Hed, Firma Fjällmålet, har inkommit med skrivelse till KU-
nämnden i vilken hon hemställer om ökat årsanslag för skötsel av 
Norgefarargården. 
 
AU 2008-08-19 § 138 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att anslaget fastställs till 17~000 kronor för 
år 2009. 
- - - - 
KUN 2008-09-16 § 110 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa anslaget för skötsel av Norgefarargården till 17~000 
kronor för år 2009 och vidare. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 111 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 



förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 157 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
förskole- och fritidsverksamheterna med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande samverkan har skett med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen förevisade också den processplan som ligger till 
grund för den fortsatta beredningen. 
I samband med detta så presenterades också en praktikant på KU-
förvaltningen, Stefan Strindholm, som under sin praktikperiod 
kommer att arbeta med hårddataanalys i uppdraget om översynen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 111 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2007-10-30 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta med uppdraget att 
se över  
förskole- och fritidsverksamheterna. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 



Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Träff har bland annat skett med personal 
vid förskolan Skogsbacken med anledning av inlämnad skrivelse 
angående arbetsmiljösituationen. Förvaltningschefen har upprättat 
utkast till svar på aktuell skrivelse. 
 
AU 2007-11-20 § 195 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  anta upprättat utkast till svar som KU-nämndens eget. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Under ärendepunkten närvarar Stefan Strindholm som föredrar den 
s.k. hårddataanalys av förskoleverksamheten han under åtta veckor 
genomfört inom ram för beviljad arbetspraktik. 
 
KUN 2007-12-11 § 170 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen och tacka för mycket väl genomfört arbete, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta översynen i 
enlighet med upprättad process- och aktivitetsplan. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 
 
KUN § 111 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Fas 2 är avklarad och beredningen har 
gått in i fas 3 av den lednings- och organisationsöversyn som 
grunduppdraget bestod av. 
 
AU 2008-03-18 § 78 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hittillsvarande 
beredning.  
 
KUN 2008-04-15 § 50 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningschefen redogör för och presenterar genomfört uppdrag. 
Ledarna i förskolan närvarar vid presentationen. 
 
AU 2008-05-13 § 94 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att påbörja 
konsekvensberedning och riskanalys för verksamhetsförändring 
utifrån det presenterade förslaget. 
 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hanteringen av 
ärendet sedan arbetsutskottet den 13 maj. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 111 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2008-05-27 § 70 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera genomförd utredning och presentation, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att verkställa konsekvens- och 
riskanalys utifrån alternativ 3 i presenterad utredning, 
 



att  uppdra till förvaltningsledningen att arbeta vidare med 
utredningens inriktningsförslag för taxe och tillämpningsregler, 
bemanning, barnantal samt resursfördelning för vidare politisk 
beredning vid KU-nämndens septembersammanträde. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hittillsvarande 
process. 
 
AU 2008-08-19 § 141 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om upprättad 
konsekvens- och riskbedömning samt upprättad process- och 
tidsplan. 
 
KUN 2008-09-16 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera hitintills genomförd beredning, 
 
att  anta den upprättade tidsplanen. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 112 Dnr 08/KUN19 613 
Kulturskola 
 
Ordförande föredrar ärendet och vill initiera en utredning för att se 
över förutsättningar för en kulturskola i Vilhelmina kommun. 
 
AU 2008-01-22 § 23 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda förutsättningar för en 
kulturskola i Vilhelmina kommun, 
 



att  i utredningen sammanlägga den pågående översynen av 
dansverksamheten i Vilhelmina kommun. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Viveka Abramsson lägger förslag på att i den pågående utredningen 
också inrymma Gymnasieskolan och estet programmet samt den 
kommunala musikskolan. 
 
AU 2008-02-12 § 51 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  i den pågående utredningen också inrymma Gymnasieskolan 
och estet programmet samt den kommunala musikskolan. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om förslag till 
organisation som utarbetats av förvaltningsledningen. 
 
KUN 2008-09-16 § 112 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning till KU-
nämndens sammanträde i november. 

Rektor Malgomajskolan 
Rektor Hembergsskolan 
 

 
 
KUN § 113 Dnr 07/KUN100 607 
Skolavslutning utan alkohol - Malgomajskolan 
 
Mail har inkommit med uppmaning till en skolavslutning utan 
alkohol. I mailet beskrivs hur upplevelsen är från ett 
medborgarperspektiv på skolavslutningsdagen med 
”champagnefrukost på morgonen, alkoholdrickning under dagen 
och under färden på bilar genom samhället”. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar i ärendet och konstaterar att 
det svar som getts av rektor Lena Oscarsson ger en tydlig bild över 
den situation som råder och de regler som gäller under 



skolavslutningsceremonin. Det är den lokala ordningsstadgan som 
gäller vid färd genom samhället och det blir då polisens sak att 
agera där samt att eleverna formellt lämnat skolan i och med att de 
fått sina avgångsbetyg. 
 
AU 2007-08-20 § 104 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  inbjuda rektorerna för Malgomajskolan och Grundskolan till 
KU-nämnden den 11 september för en redogörelse av respektive 
skolavslutningsceremoni. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Rektor Grundskola, Nils Fredriksson, närvarar och föredrar kring de 
strategier och förhållningssätt mot alkohol och droger som finns 
framtagna för grundskolans senare del. Nils informerar också om 
det årscykelbundna arbetet kring alkoholfrågor som finns vid 
Hembergsskolan. 
Rektor Gymnasieskola, Lena Oscarsson, närvarar och föredrar om 
den policy som finns och de riktlinjer som går ut till 
Malgomajskolans lärarkår vid och inför skolavslutningar. 
 
KUN 2007-09-11 § 90 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 113 Dnr 07/KUN100 607 
Skolavslutning utan alkohol - Malgomajskolan 
 
att  uppdra till skolledningarna för Malgomajskolan och 
Hembergsskolan att i god tid inkomma med redovisningar av de 
åtgärder man ämnar vidta inför en skolavslutning, 
 
att  inga ytterligare åtgärder vidtas med anledning av den inkomna 
handlingen. 
- - - - 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar den planering 



som finns för Hembergsskolans och Malgomajskolans 
skolavslutning. 
 
KUN 2008-05-27 § 86 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-06-12: 
Ordförande föredrar kring de samtal som inkommit till honom 
angående skolavslutningen för år 3 vid Malgomajskolan. 
Förvaltningschefen redogör om sin representation vid nämnda 
skolavslutning och rapporterar om en synnerligen väl genomförd 
avslutningsceremoni. Förvaltningschefen betonar att år 3 elever är 
myndiga personer som ansvarar själv för tiden före och efter 
skoldagens början och slut. 
 
AU 2008-06-12 § 117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  bjuda in skolledarna till diskussion kring skolavslutningen till 
KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Rektor Lennart Anundsson, Malgomajskolan och Rektor Nils 
Fredriksson, Hembergsskolan närvarar och informerar kring 
skolavslutningarna på 

- - -forts- - - respektive skola. 
 
 
 
KUN § 113 Dnr 07/KUN100 607 
Skolavslutning utan alkohol - Malgomajskolan 
 
KUN 2008-09-16 § 113 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
 

Sekreteraren 
 



 
 
 

KUN § 114 Dnr  
Kurser och Konferenser 
 
Kommunal Skolriksdag 
SKL inbjuder till Kommunal Skolriksdag den 24-25 mars 2009 på 
Stockholmsmässan, Älvsjö 
 
AU 2008-06-12 § 119 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  ärendet tas till KU-nämnden i september. 
- - - - 
Seminarium om samverkan 
Region Västerbotten och Västerbottens läns landsting inbjuder till 
samverkan för en förbättrad hälsa hos barn och unga i Umeå den 14 
oktober.  
 
TILDA- konferens 
Umeå kommun inbjuder till information den 3-4 november om 
deras satsning TILDA som är Umeås kraftsamling kring 
förebyggande insatser för barn och ungdomar. 
 
Gymnasiekonferenser hösten 2008 
SKL inbjuder, Umeå 15-16 oktober, till en bred överblick över de 
betänkande och förslag för kommande riksdagsbehandling som nu 
är på gång inom gymnasieskolan. 
 
KUN 2008-09-16 § 114 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från deltagande i de kurser och konferenser som inbjudits 
till, 
 
att  beslutet om deltagande i Kommunal skolriksdag tas till KU-
nämnden i november. 

Förskolan Fjällripan 
Rektor förskola 

 
 
 



KUN §  115 Dnr 08/KUN96 714 
Framställan om ökad sysselsättningsgrad på förskolan 
Fjällripan 
 
Framställan inkommer, 2008-09-05, om ökad sysselsättningsgrad på 
förskolan Fjällripan. Behovet idag är stort att få återgå till 
Fjällripans grundbemanning om 3.0 tjänst. 
Uppsägning gjordes om 0.50 tjänst 2004 på grund av arbetsbrist när 
barnantalet minskade. 
Arbetsbelastningen idag är stor på 2.50 tjänst med 8 barn mellan 1-3 
år, 9 barn mellan 4-5 år samt 1 fritidsbarn. 
För att kunna tillgodose hela Dikanäs/Kittelfjälls området med 
platser i förskolan bör bemanningen återgå till 3.0 tjänst. 
 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen föreslår Robert Svensson (C) följande; 
Att uppdra till rektor förskola att se över möjligheten till 
omfördelning inom den egna organisationen. 
 
KUN 2008-09-16 § 115 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till rektor förskola att se över möjligheten till 
omfördelning inom den egna organisationen. 

Förskolan Kefas 
Rektor Förskola 
Jonas Karlsson 

 
 
KUN § 116 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
Förskolan Kefas ansöker 2006-07-28 om ekonomiskt bidrag till en 
resurs på halvtid under perioden aug-dec för att tillgodose barn i 
behov av särskilt stöd vid förskolan. 
 
Framställan innehåller ekonomisk redovisning som uppvisar ett 
medelsbehov under perioden 06-08-15 – 06-12-31 om 62~156 kr. 
 



Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arbetsutskottet konstaterar efter rektors föredragning 
att i innevarande års budget för bidrag till enskilda förskolor för 
barn i behov av särskilt stöd återstår 40~000 kr. 
 
AU 2006-08-08 § 101 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anslå kvarvarande medel, 40~000 kr, till förskolan Kefas för 
anfört behov.  
- - - - 
 
KUN 2006-09-05 § 101 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att besluta enligt au:s förslag. 
----- 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Ny framställan har inkommit 2007-04-10 av förskolan Kefas om 
ekonomiskt bidrag till en resurs på halvtid under perioden 2007-05-
01 – 2007-06-30, för att tillgodose 6 barn i behov av särskilt stöd 
vid förskolan. 
Rektor Ewa Kämpe närvarar och föredrar i ärendet om det behov 
som kvarstår sedan tidigare och som under perioden 2007-01-01 till 
2007-04-30 har hanterats enligt Rektors delegation och tagits inom 
befintlig ram. Rektor ger också förslaget att ta kommande period 
fram till 2007-06-30 inom 

 - - -forts- - - fastställd ram. 
 
 
 

KUN § 116 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
AU 2007-05-08 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ny framställan har inkommit 2007-06-21 om ekonomiskt bidrag för 



6 stycken barn i behov av särskilt stöd under perioden 2007-08-06 
till 2008-06-30. 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och informerar om den 
situation som råder vid förskolan KEFAS. Behoven finns och Ewa 
ger rekommendationen att bifalla den framställan som finns om en 
50 % assistenttjänst, 55~250 kronor, dock längst till 2007-12-31. 
 
AU 2007-08-20 § 109 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja den framställan som inkommit om ekonomiskt bidrag för 
barn i behov av särskilt stöd vid förskolan Kefas, dock längst till 
2007-12-31, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheter om 
finansiering inom befintlig ram och presentera det för KU-nämnden 
i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 116 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 
framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 



Ordförande föredrar i ärendet och informerar om att KU-nämnden ej 
klarar finansieringen av det ekonomiska bidraget för barn i behov av 
särskilt stöd vid Kefas. Arbetsutskottet konstaterar att de kostnader 
som uppstått ingår i det totala underskottet och således också i den 
hemställan som görs till kommunstyrelsen om tilläggsanslag. 
 
AU 2007-10-09 § 149 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Ny framställan har inkommit 2007-11-01 om ekonomiskt bidrag för 
6 stycken barn i behov av särskilt stöd under perioden 2008-01-01 
till 2008-06-30 enligt tidigare framställan. Under mötet närvarar 
föreståndare Annika Mossberg och föredrar kring den problematik 
som finns för de, idag, 7 barn som är i Behov av Särskilt stöd i 
förskolan Kefas. 
 
AU 2007-11-20 § 174 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  bevilja den framställan som inkommit från förskolan Kefas om 
ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt stöd under perioden 
2008-01-01 till 2008-06-30. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 156 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 116 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
Arbetsutskottet 2008-06-12: 
Förskolan Kefas har inkommit med framställan om förlängning av 
ekonomiskt bidrag till en resurs på halvtid under perioden aug-sept 
för att tillgodose barn i behov av särskilt stöd vid förskolan. 



Tidigare beslut var fram till 080630. 
 
AU 2008-06-12 § 116 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja resurs på halvtid under perioden augusti-september 2008. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förskolan Kefas har inkommit med ny framställan om ekonomiskt 
bidrag för 100% personlig assistent för att tillgodose barn i behov av 
särskilt stöd vid förskolan.  
 
KUN 2008-09-16 § 116 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  bevilja resurs på heltid, dock längst till 2008-12-31. 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 117 
Delegationsbeslut. 
 
1 Britt Nording 2008-04-01. Beslut om stöd till kulturföreningar 

och kulturverksamhet, 2007. 
1  
1 Conny Olofsson 2008-06-09. Beslut om antagande av anbud 

gällande publikskydd i ishallen. 
 
3 Conny Olofsson 2008-05-26. Beslut om skötselbidrag säsongen 

2006/07. 
 

4 Lena Oscarsson 2008-05-27. Beslut om ej förlängd studietid vid 
malgomajskolan. 

4  
4 Roland Bång 2008-04-18. Beslut om mottagande i särskolan. 
 
6 Roland Bång 2008-04-18. Beslut om mottagande i särskolan. 
6  
 



 
 
 
 
 
KUN § 118 
Meddelanden. 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr 08/KUN76 822 
Kommunfullmäktige 2008-06-23 § 65, Taxor och avgift simhallen 

2009 
 

  Dnr 08/KUN78 291 
Kommunfullmäktige 2008-06-23 § 67, Avgift för uthyrning av 

lokaler och utrustning Lärcentrum 
 
  Dnr 08/KUN77 613 
Kommunfullmäktige 2008-06-23 § 66, Terminsavgift kommunala 

musikskolan 2009 
 
  Dnr 07/KUN97 759  
Kommunfullmäktige 2008-06-23 § 59, Medborgarförslag, 

ungdomsombud 
 
  Dnr 08/KUN18 714 
Kommunstyrelsen 2008-06-04 § 146, Åtgärder för placering av 

barn på kö till förskoleverksamheten 
 
  Dnr 07/KUN57 615   
Myndigheten för Kvalificerad Yrkesutbildning, Genomförd tillsyn 

över KY med inriktning Avancerad omvårdnad i hemmet, 
2008-06-27 

   
  Dnr  
Utbildningsdepartementet Pressmeddelande, Fler nationella prov, 

2008-07-03 
 
  Dnr  
Utbildningsdepartementet Pressmeddelande, Insatser mot våld i 

skolan, 2008-07-03 
 

- - -forts- - - 



 
 
 
KUN § 118 
Meddelanden. 
 
  Dnr  
Sveriges Kommuner och Landsting, Information om stödinsatser 

avseende ungdomar och vuxna med funktionsnedsättning som 
studerar vid folkhögskola, 2008-07-09 

 
  Dnr  
Skolverket, Beslut angående anmälan om skolsituation för 

grundskoleelev i Vilhelmina kommun, 2008-09-04 
 
  Dnr 07/KUN86 602 

Skolverket, Statsbidrag till lärarfortbildning våren 2008, 2008-06-
25 

 
 
  Dnr 08/KUN70 822 

Vilhelmina Kommun, Uppdragsavtal bevakningstjänst Saiwa 
badplats, 2008-06-23 

 
  Dnr 08/KUN74 609 

Bonus presskopia, Avtal om kopiering i skolorna läsåret 2008/09, 
2008-08-05 

 
  Dnr 08/KUN15 022 

Kultur- och Utbildningsförvaltningen, Svarsskrivelse angående 
skrivelse om förändring av tjänster, 2008-07-24 

 
  Dnr 07/KUN145 041 

Kultur- och Utbildningsförvaltningen, Svarsskrivelse angående 
skrivelse om KU-nämndens budgetförslag gällande 
förändringar vid Latikbergs skola, 2008-07-24 

 
  Dnr 08/KUN67 615 

Lärcentrum, Skrivelse till Utbildningsdepartementet angående 
utbildningen av buss- och taxiförare, 2008-06-03 

 
- - -forts- - - 

 



 
 
KUN § 118 
Meddelanden. 
 
  Dnr 
Västerbottens Idrottsförbund, Tack för uppvaktningen i samband 

med att förbundet fyller 100 år 
 
  Dnr 08/KUN18 714 

Skrivelse från föräldrar angående kö till barnomsorgen i Vilhelmina 
tätort, 2008-07-03 

 
  Dnr  

Vilhelmina IK simsektion, Sammanställning av simkunnigheten 
utifrån Vattenprovet, 2008-07-01 

 
  Dnr 08/KUN71 624 

Skolhälsovården, Utvärdering av verksamhetsplan 2007/08, 2008-
06-23 

 
  Dnr  

Domstolsverket, Uppsägning av hyresavtal för Lycksele tingsrätt, 
2008-06-10 

 
  Dnr 08/KUN44 714 

Förskolan, Konsekvensbeskrivning – Nedläggning av förskolan 
Skansen, 2008-06-12 

 
  Dnr 08/KUN44 714 

Förskolan, Konsekvensbeskrivning – Dagbarnvårdarverksamheten 
Maskrosen, 2008-06-12 

 
  Dnr 08/KUN44 714 

Förskolan, Konsekvensbeskrivning – Utökning av förskolan 
Norrskenet från en till två avdelningar, 2008-06-12 

 
  Dnr 08/KUN44 714 

Skrivelse och protestlista mot nedläggningen av förskolan Skansen, 
2008-06-12 

 
  
 



 
 

KUN § 118 
Meddelanden. 
 
  Dnr  
Skrivelse från privatperson om information till KU-nämndens 

ledamöter angående artikel i Västerbottens kuriren om ”Akut 
behov ger nya dagis-platser” och kommentarer till den, 2008-
09-03 

 
  Dnr 

Brev från privatperson till chefen för Vilhelmina museum, 2008-07-
05 

 
  Dnr 07/KUN120 712 

Verksamhetsrapport Öppna Förskolan, vårterminen 2008, 2008-06-
17 

 
  Dnr 05/KUN111 710 

Kultur- och Utbildningsförvaltningen, Svar på begäran om 
arbetsmiljöåtgärd Täppans förskola, 2008-08-26 

   
 
 


